



PATENTS & TECHNOLOGIES

NEWS RELEASE

新闻通稿

FOR IMMEDIATE RELEASE – SATURDAY JANUARY 12, 2019

即时发布：2019年1月12日

Benchwick signs I4F license agreement for 3D wall installation and wall and ceiling click-system

Benchwick 与 I4F 签署了 3D 墙板安装和锁扣墙板及天花板安装系统许可协议

- ***I4F license enables Benchwick to extend its vinyl portfolio to walls and ceilings***
- ***I4F 授权 Benchwick 将其塑胶产品组合延伸至墙板和天花板***

DOMOTEX HANNOVER, GERMANY – I4F, a group of companies providing patents and technologies to the flooring industry, today announced that Benchwick, one of China's fast growing vinyl flooring producers, has signed an I4F license agreement for the use of installation technologies for walls (3D and flat) and ceilings. As a result, Benchwick is now able to broaden its product portfolio by extending its range of designs and collections to walls and ceilings.

德国汉诺威 DOMOTEX 实时报道：I4F，一家为地板行业提供专利和技术的公司，今日宣布同发展迅猛的中国塑胶地板生产商 Benchwick 签署许可协议。Benchwick 将在墙板(3D + 平面)和天花板上使用安装技术。以此扩大产品组合，将其设计和产品系列范围扩大到墙面和天花板。

Through this new I4F license, Benchwick will begin the roll-out of vinyl-based 3D walls using a 3D Wall Installation System. This remarkably easy system, enables three different levels of panels to connect for the creation of an amazing 3D effect on walls, offering endless design opportunities and striking results.

经由 I4F 授权，Benchwick 将推出使用 3D 墙板安装系统的塑胶材料 3D 墙板。这个非常容易的系统，通过连接三个不同平面的墙板，创造出令人惊叹的 3D 墙面效果，提供了无尽的设计可能和惊人的呈现。

Benchwick will also use a click-system for flat wall and ceiling panels, an innovative profile with a flush joint and a space on the long side that enables either concealed or visible joints or a combination of both. These variable joint options enable easy installation and diverse design possibilities on both walls and ceilings.

Suitable for all materials, both installation technologies provide moisture and heat resistant joints.

Benchwick 还将于墙板和天花板上使用锁扣系统，该项创新型系统提供的侧面平缝接口和长边留有空间的设计，使得既可隐藏又可显露接缝，或两者结合。丰富多彩的接口组合方式实现了墙板和天花板的简易安装和多样化设计。该系统适用于所有材料，接口防潮抗热。

John Rietveldt, I4F's CEO, says, "We are delighted to welcome Benchwick into I4F's exciting world of innovations for beautiful walls and ceilings. With more walls than floors in the world, access to these easy innovative installation systems, via an I4F license, enables manufacturers to enter new markets as well as to expand their product portfolios. Benchwick now has endless possibilities to mix and match its flooring collections to walls and ceilings as well as to launch new products."

I4F 的首席执行官 John Rietveldt 说：“我们热烈欢迎 Benchwick 加入 I4F 为墙壁和地板构建的振奋人心的创意世界。由于世界上的墙面面积远大于地板面积，经由 I4F 授权，使用这一容易的创新安装系统可以使制造商迈入新市场并扩大产品组合。Benchwick 现在有无限的可能性将其地板系列与墙板和天花板混合搭配，不断推出新产品。”

ends

结束

Contact/联系人:

David Song

+86 139 164 70782

david@innovations4flooring.com

About I4F/关于 I4F:

I4F is an innovations group focused on the development of patents and technologies for the flooring industry. Its portfolio includes IP for flooring installation and wall mounting systems, material compositions, surface treatment as well as laminate and board production technologies. I4F has strategic partnerships with the industry's most important IP players, including Classen, Kronospan, UWC and Kowon. The company's flagship technologies, 3L TripleLock and Click4U, provide a unique one piece drop-lock installation technique for flooring panels that eliminates the need for an additional insert on the short side. The solution is suitable for laminate, luxury vinyl tiles, wood plastic composite, rigid core flooring, multi-layer flooring and wooden flooring panels. International patents and patent applications for I4F's technologies have been granted and filed in over 100 countries worldwide.

I4F 是一家致力于地板行业专利和技术研发的高新技术集团，其专利组合包括地板安装和墙式安装的知识产权，材料成分，地面处理以及层压板生产技术。I4F 与行业内顶级的知识产权大咖 Classen, Kronospan, UWC 及 Kowon 建有战略合作关系。公司的旗舰技术 3L 锁扣技术和 Click4U 锁扣技术为地板安装提供了独一无二的整体式直落锁扣安装技术，从而减少了短边安装有额外插入的需要。该技术适用于复合地板、豪华乙烯基砖、木塑复合地板、刚性地板，多层地板和实木地板，I4F 已经在全球 100 多个国家为其相关技术申请了专利保护。

Visit/访问 www.innovations4flooring.com

Follow I4F on WeChat/关注 I4F 微信公众号

